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F‐TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2007‐12‐06 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

V I C E   O R D F Ö R A N D E : L I N U S   E K L U N D

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

O R D F Ö R A N D E   F 6 : K R I S T I A N   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   D P : R I C H A R D   A B R A H A M S S O N  
L E D A M O T   D P : M I K A E L   A N D E R S S O N

O R D F Ö R A N D E   F N O L L K : E R I K   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   F N O L L K   2 0 0 8 : S O F I A   G U N N A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   S N F : H A N N E S   K U U S I S T O

V I C E   O R D F Ö R A N D E   S N F : N I K L A S   J A K O B S S O N

K A S S Ö R   S N F : M I K A E L A   H O L M

O R D F Ö R A N D E   F O C : J O N N Y   K A R L S S O N

O R D F Ö R A N D E   F A RM : M A R C U S   L A R S S O N

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2  RAPPORT FRÅN F6 
  F6 planerar ET‐rajet som kommer att hållas den 21:a december. 

  Foten skall på NU‐möte idag och de kommer att diskutera NU:s interna arbetsordning. 

§ 3  RAPPORT FRÅN DP 
  DP har som vanligt haft en dup, men de har även lagat mat till julbordet och lagat Britney. 

§ 4  RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK07 har  inte gjort någonting, medan FNollK08 har ordnat med overallerna och bestämt 

sina poster. 

§ 5  RAPPORT FRÅN SNF 
  SNF letar räknestugeledare. DE har hittat en ny, men behöver fler. 

Hannes har varit på UU‐möte och kan bara  säga att de blir  längre och  längre. De bestämde 

därför  att  det  skall  hållas  tre  per  läsperiod  i  framtiden  istället  för  två  som  det  är  nu.  Det 

pratades också om den nya  studieportalen. Förmodligen  så kommer Chalmers byta  till Ping‐

Pong systemet som bl.a. KTH redan använder. Cremona har också fått ett nytt bokningssystem. 
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Ikväll så kommer det åter  igen att hållas ett möte om TM. Det är det sista mötet  innan TM:s 

studieplan skall spikas, men Hannes hoppas på att allt rivs upp för de är inte färdiga för att ta 

ett bra beslut. 

§ 6  RAPPORT FRÅN FOC 
Foc rapporterar att Focumama går bra. De skall idag också hämta sina tröjor och skjortor som 

de beställt till sig själva. För övrigt så meddelar de att LotR‐flippret har skeppats och är påväg 

hit. 

§ 7  RAPPORT FRÅN FARM 
FARM har haft ett möte där de hälsat de nya välkomna. Nu så kommer de inte göra med innan 

jul. 

§ 8  RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
  Hiller har varit på programrådsmöte. 

§ 9  UPPRUSTNINGEN AV FOCUS 
  Mikaela har kolla på kamouflagenät och upptäckt att de är farliga att ha inomhus. 

Linus har undersökt möjligheten att få affischer från SF, men de får tydligen enligt  lag  inte ge 

bort sådant. Han skall vidare kolla med PU. 

Hiller har pratat med Patrik Nordqvist, som tidigare gjort F6:s logga, och han verkar intresserad 

av att göra den inre väggen på Focus. 

Richard har inte kollat upp vad nya plastväxter kommer att kosta. 

Micke har en del symaskiner på gång så vi kommer förmodligen ha möjlighet att sy överdrag till 

sofforna. 

§ 10  PARKERING 
Den parkeringsplats vi har för Britney idag kostar 8500 kr per år vilket ingår i bilens budget och 

alltså skall tjänas in varje år. Förra året gick bilen 7000 kr plus trots alla reparationer. Det mesta 

av vinsten beror på att folk glömmer av att lämna in bensinkvitton. Linus skall undersöka 

möjligheten att få en fast parkeringsplats utanför Focus. 

§ 11  MAIL 
FARM och DP har skickat ut information om julbordet via mail till alla F‐studenter, vilket i och 

för sig var bra, men vi har sagt att alla sådana mail skall godkännas av styret först så att  inte 

studenterna får för mycket och slutar läsa dem. 
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§ 12  ARBETSMILJÖ 
Vi skall tillsätta personer som är ansvariga för arbetsmiljön på alla våra mastersprogram. Det vi 

kan säga är att vi generellt behöver mer struktur över hur mastersprogrammen skall skötas. Vi 

behöver också nå ut med mer  information om vilka vi är och vad vi gör  till alla  studenterna 

under mastersmottagningen. Gill sätts som ansvarig för att kolla upp hur andra sektioner har 

gjort med sina mastersprogram. 

Tillsvidare så bestämmer vi att Linus och Wranne ansvarar även för mastersprogrammen. 

§ 13  TEAM BUILDING 
  Vi spånar vidare på idéer så att vi kan hålla en team building med de nya efter nyår. 

§ 14  NÄSTA MÖTE 
  Nästa möte hålls torsdagen den 13:e december. 

§ 15  MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 

 


